
 
 
 

Aarhus 11.06.2024 
 
 
 
 
10 dages forespørgsel – Lejeaftaler og særtransporter 
 
 

1. Har Aarhus Havn i den nuværende byrådsperiode indgået og/eller ændret i lejekontrakter? 
a. Hvis ja, hvilke selskaber har man indgået nye eller ændrede lejekontrakter med? 
b. Hvor lang lejeperiode er der aftalt? 

 
2. Hvor mange særtransporter har der været siden anlæggelsen af ”rampen” til netop disse 

særtransporter?  
a. Gerne opgjort pr. år og hvis muligt eksempler på hvad disse særtransporter er. 

 
 
 
 
Motivering:  
 
Havnepartierne og havnen har besluttet at der skal effektiviseres også i forhold til pladsoptimering. 
Der har været stor diskussion om hvad en havnerelateret virksomhed er, derfor denne forespørgsel. 
 
  
 
 
Henrik Arens – UFP 


